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8 9
deel B: 1. Bestuur, 

dienstverlening en veiligheid

Waarom spreekt de begroting onder Programmadoelen middellange 

termijn en concrete resultaten 2018 onder punt 2.1 van 

partnerschap met Woerden als daarover in de Raad nog discussie 

bestaat?

Verhoeve In de begrotingstekst gaat het om het uitgangspunt waarmee 

het college de verdere vormgeving van de samenwerking 

benadert.

9 12

deel B: 2. Fysiek beheer 

openbare ruimte en vervoer

Hoe kan het dat bij punt 6 Groen: regulier onderhoud bomen, 

parken en plantsoenen geen nieuwe reasultaten benoemd zijn, 

mede gelet op de nieuwe bomennota? Hoe zit het met het andere 

maaibeleid dat we hebben afgesproken?

Ypma Het college heeft begin 2017 ingestemd met een aanpassing 

van het maaibeleid. 

Hierbij zijn stroken die eerder 1x gemaaid werden aangepast 

naar 2x. 

Daarnaast zijn 2 specifieke locaties ook aangepast. 

Het overige groen heeft geen nieuw beleid gekregen. 

Er is geen bomennota opgesteld alleen een nieuwe 

beschermdebomenlijst opgesteld.

Hier is wel een extra bedrag voor gevraagd in de begroting 

maar de beleidsuitgangspunten veranderen hierin niet. 

10 12

deel B: 2. Fysiek beheer 

openbare ruimte en vervoer

Is nog steeds het streven van het College dat een betere scheiding 

van huishoudelijk afvalstromen (punt 7.1) een opmaat is naar 

DIFTAR?

Ypma
Om in 2020 de VANG –doelstelling* van het Rijk te behalen 

zal de gemeente het afval scheiden door inwoners nog meer 

te faciliteren en stimuleren. De wijze waarop wordt in een 

project nader onderzocht en uitgewerkt. Het is het voornemen 

van het College om in het eerste halfjaar van 2018 een 

raadsvoorstel te presenteren waarin de keuze uit een aantal 

scenario’s (waaronder DIFTAR) wordt gemaakt. De 

doelstelling en bekostiging van dit project wordt momenteel 

voorbereid. NB: *: VANG:  Van Afval Naar Grondstof: 75% 

van het huishoudelijk afval wordt gescheiden en de 

hoeveelheid restafval is 100kg pp per jaar. (Invulling 

programma Van Afval Naar Grondstof’, 28 januari 2014 

(IENM/BSK-2014/12161)

 'Politieke  vragen over programmabegroting 201802021

Fractie: De Onafhankelijken



11 15

deel B: 3. Sociaal Domein

Wij zouden m.b.t. het punt 3 "inwoners vinden zoveel mogelijk 

oplossingen binnen het eigen sociale netwerk" meer verbinding 

willen tussen het formele (stadsteam) en het informele netwerk. 

Daarnaast zien we bij andere gemeenten in Utrecht, dat de welzijns 

organisatie een grote rol speelt in het sociaal domein. Al eerder 

hebben de Onafhankelijken gepleit voor een doorontwikkeling van 

welzijn. Is het college bereid om hier naar te kijken?

Ypma Het college is hiertoe zeker bereid. Wij onderzoeken thans de 

toegang tot het sociaal domein. In het beleidsplan Sociaal 

Domein 2017-2019 zit de accentverlegging naar meer 

aandacht voor het voorliggende veld. Welzijnsactiviteiten 

maken hier een belangrijk onderdeel van uit. 

Zo is opgenomen: “We zetten in op meer preventieve 

activiteiten, met name voor de jeugd. We streven naar een

verbinding tussen het Stadsteam, het jongerenwerk, de 

combinatiefunctionaris, scholen,

kinderopvang en verenigingen.”

“Vrijwilligers die actief zijn binnen het sociaal domein kunnen 

rekenen op ondersteuning.

Wij zorgen voor betere facilitering en ondersteuning van de 

vrijwilligersorganisaties en

versterken de samenwerking tussen de 

vrijwilligersorganisaties onderling en met het Stadsteam. Dit 

met behoud van de eigenheid van de organisaties”

Aan de doorontwikkeling van welzijn wordt dus gewerkt

14 15

deel B: 3. Sociaal Domein

Fase 2 aanpak m.b.t. drugs (punt 2.2) lijkt alleen in een 

eindrapportage te voorzien. Het College echter zou een voorstel  

doen hoe verder te gaan; geld moet worden vrijgemaakt om ook 

fase 3 etc. vorm te geven. Waarom is een meerjarige aanpak niet 

vermeld?

Ypma  Aan het beleidsplan Sociaal Domein 2017-2019 is voor drie 

jaar (2017, 2018 en 2019) € 10.000 per jaar voor de 

drugsaanpak gekoppeld. Er komt dus een vervolg op fase 2.  

15 19

deel B: 5. Sport en Onderwijs

Herijking nota Openbare speelruimte (punt 2.1), komen er ook 

toestellen voor senioren? Ook vragen wij ons af wat er herijkt gaat 

worden. Er is een trendbreuk t.o.v. de speeltuinennota die nog 

uitging van bezuinigingen.Wordt de speeltuin in Hekendorp als 

voorbeeld genomen?

Ypma Er zijn momenteel geen toestellen voor senioren voorzien. De 

speeltuin Hekendorp is geen trendbreuk van de 

speeltuinnota. Ook daar is het aantal toestellen en locaties 

teruggedrongen. Ook zijn deze van staal (RVS) en staan op 

zand. Wel is het zo dat daar in verhouding meer toestellen 

staan na de herinrichting (geen derde maar ca. de helft). Dat 

is te verantwoorden omdat Hekendorp geïsoleerd ligt en men 

dus alleen is aangewezen op de plek aan de Stamfordstraat. 

Voor de locaties Ravelijnstraat, Snelrewaard en de plekken in 

Noortsijde wordt de speeltuinnota gehanteerd. Een derde aan 

toestellen blijft over en de bedachte locaties zoals genoemd 

in de nota blijven als speelplek bestaan.



18 22

deel B: 6. Ruimtelijke 

ontwikkeling en Wonen

Wie is de initiatiefnemer van het beeldkwaliteitsplan voor de St. 

Janstraat (punt 1.6)? Waarom zijn er niet meer initiatiefnemers? 

Waarom pakt de gemeente Oudewater niet zelf de 

verantwoordelijkheid voor de plannen? Oudewater moet de 

beeldkwaliteit bepalen en niet de initiatiefnemer.

Duindam Het college is verantwoordelijk voor de vormgeving van een 

proces dat leidt tot een beeldkwaliteitsplan dat de raad 

vaststelt. Op dit moment bekijken wij samen met een lokale 

ondernemer mogelijkheden  voor het perceel, omdat dat de 

snelste weg is om tot invulling te komen. 

De gemeente is verantwoordelijk voor de beeldkwaliteit van 

het plan. De Raad stelt vast. Mooisticht adviseert hierin. 

Op dit moment ligt er nog geen concept beeldkwaliteitsplan.

De raad zal in november en ROB ontvangen met 

uitgangspunten.

19 22

deel B: 6. Ruimtelijke 

ontwikkeling en Wonen

Waar is de ontwikkeling van de Schuylenburcht terug te vinden? Er 

moet worden nagedacht over de toekomstige ontwikkeling van het 

terrein. Er moet een ruimtelijk en beeldkwaliteitsplan worden 

opgesteld, hetgeen we missen in dit programma. Gaat het College 

in 2018 de ontwikkeling van de Schuylenburcht ter hand nemen? En 

wanneer is dat dan in welke stadium?

Ypma In  de voorgestelde prestatieafspraken met De Woningraat, 

staat het volgende: ‘Op de locatie Schuylenburcht worden 

nieuwbouwappartementen ontwikkeld. De verwachting is dat 

er ongeveer 40 appartementen gerealiseerd kunnen worden. 

Het worden appartementen waar o.a. senioren zelfstandig 

kunnen wonen. De woningen worden levensloopbestendig. 

We gaan met zorgorganisaties in overleg over de verdere 

invulling van de plannen. De gemeente Oudewater zal hier 

uiteraard ook bij betrokken worden. Begin 2018 gaan we van 

start met de uitwerking van het project.’

20 24
deel B: 7. Algemene 

Inkomsten

Wij zouden graag bij punt 1 Kern van het programma de opmerking 

"Zonder Geld Geen Wensen" laten vervallen of minstens anders 

formuleren.

Duindam Het zinsdeel beginnend met '' is de boodschap… 'kan 

vervallen. Dit zinsdeel was overigens bedoeld als 

samenvatting van de betreffende alinea die op financiële 

prudentie aandringt.

23 47

deel B: 7. Algemene 

Inkomsten

Wij missen het contract met Citytec. Hoe concreet zijn de plannen 

om de openbare verlichting weer in eigendom te krijgen?

Duindam Het college is nog steeds voornemens een business case te 

presenteren om openbare verlichting in eigen beheer te 

nemen. Het college heeft het voornemen de raad hierover in 

Q4 te informeren, conform de politieke agenda. Er zijn 

momenteel geen wijzigingen in de begroting 2018 

verondersteld.



Er zijn vele partijen in de ouderenzorg en welzijn actief in 

Oudewater. Professioneel en op vrijwillige basis. Vanuit het oogpunt 

van goede preventie en goede ouderenzorg willen we dat dit meer in 

gezamenlijk overleg uitgevoerd gaat worden. We zien hierin een 

voortrekkersrol danwel coördinerende rol voor de gemeente danwel 

het sociaal stadsteam. Mocht dit niet passen in de huidige taken, 

dan zien we dit graag georganiseerd en ook begroot. Is het college 

het hiermee eens?

Ypma Het college heeft dit onderwerp opgepakt. In de nota 

gezondheidsbeleid 2018-2021 die in december 2017 in de 

raad behandeld wordt, wordt voorgesteld om een beleidsplan 

integrale aanpak voor oudere inwoners te ontwikkelen. De 

centrale vraag daarin is: wat van het ruime aanbod in de 1e 

en 0e lijn kan nog beter op elkaar afgestemd en met elkaar 

verbonden worden? Hoe kan de positie van het Stadsteam 

Oudewater daarin nog versterkt worden? Eventuele kosten 

van het ontwikkelen van dit beleid zijn vanzelfsprekend nog 

niet in de voorliggende begroting opgenomen

5 4 Aanbiedingsbrief

Overige ontwikkelingen. We willen nautischer worden in Oudewater. 

Waarom zijn daar geen bedragen voor gereserveerd in de 

begroting? Is er binnen masterplan geld gereserveerd voor 

nautische doelstellingen (havens, steigers, bolders, 

electriciteitspunten, etc)?

Verhoeve Er staat nog 10.000 euro beschikbaar voor nautische 

voorzieningen in Oudewater. In het masterplan binnenstad  is 

op dit moment geen apart geld gereserveerd voor extra 

voorzieningen. We verwachten in de loop van 2018 

helderheid te ontvangen vanuit het waterschap HDSR over 

het ligplaatsenbeleid. Als dit er is, dan kunnen bij de (extra) 

ligplekken ook extra voorzieningen worden gerealiseerd.

6 5 Aanbiedingsbrief

Kracht van Oudewater. ….voortzetting van Cultuurpact voor € 

30.000 extra per jaar. Willen we dit niet eerst evalueren? En pas 

doorzetten als er inderdaad bevestigd is dat er co-financiering is?

Verhoeve Het college is bereid tot een evaluatie. De evaluatie 

cultuurpact 2016-2017 krijgt u dit jaar toegestuurd. Met de 

30.000 euro die de provincie ter beschikking stelde met het 

Oudewaterse surplus vanuit het toerisme- en recreatiebudget 

zijn belangrijke zaken gebeurd. Zo is de erfgoedplattegrond 

ontwikkeld; is de Gerard Davidtentoonstelling bezig met het 

vervangen en uitbreiden van werken; is de erfgoedgame ‘Lost 

in Time’ gelanceerd en is er een onderzoeksrapport 

opgeleverd inzake linie De Pleit. Het cultuurpact met de 

provincie loopt dit jaar af.                                                                  

Wat het vervolg betreft: Voor het programma ‘Kracht van 

Oudewater’ is de verwachting gerechtvaardigd dat wanneer 

nu juist de gemeente co-financiering beschikbaar heeft, ook 

de provincie opnieuw een vergelijkbaar bedrag aan co-

financiering beschikbaar zal stellen voor een nieuw en 

meerderjarig cultuurpact. Inmiddels hebben ook Rabobank en 

VSB-fonds interesse getoond om dit programma van co-

financiering te voorzien.

Fractie: VVD/D66



9 46 Programma's

Wat zijn de voor- c.q. nadelen voor gemeente Oudewater om 

openbare verlichting bij City Tec te houden? Is begroting nu zo 

opgesteld alszijnde dat wij deze dienst bij City Tec houden?

Duindam De begroting veronderstelt geen wijzigingen. Het college is 

voornemens een business case te presenteren om openbare 

verlichting in eigen beheer te nemen. Het college heeft het 

voornemen de raad hierover in Q4 te informeren, conform de 

politieke agenda..

10 58 Kapitaalgoederen

“Ook wordt onderzocht of de gemeentelijke kosten die 

samenhangen met het faciliteren van projectontwikkelaars op 

gronden die niet eigendom zijn van de gemeente zoveel mogelijk te 

verhalen.” Kunt u voorbeelden noemen? Waarom maken wij daar 

kosten voor? Waarom spreken we van te voren geen regeling af 

met de te faciliteren partij? Te verhalen op…? De 

projectontwikkelaar?

Duindam De gemeente is doende een nota kostenverhaal op te stellen 

waarmee genoemde vragen structureel worden beantwoord. 

Een gevraagd voorbeeld: er worden woningen gebouwd 

waardoor een hoofdriolering moet worden verlengd of de 

capaciteit worden uitgebreid. De kosten voor die verlenging of 

capaciteitsuitbreiding worden verhaald op de ontwikkelaar 

van de woningen.

Ander voorbeeld: er worden bedrijven gebouwd, waardoor 

een (extra) weg of rijbaan/rotonde/brug noodzakelijk is. De 

kosten voor deze werken worden verhaald op de 

eigenaar/ontwikkelaar van de bedrijven.

Deze  kosten zijn kosten voor voorzieningen in zogenoemd 

openbaar gebied. De gemeente is dan de aangewezen partij 

om wegen, riolering, e.d. aan te (laten) leggen en genoemde 

kosten te maken. De in de vraag voorgestelde regeling is 

inderdaad de manier van werken die de gemeente nastreeft. 

Vooraf, in een overeenkomst, worden dan afspraken 

gemaakt met de projectontwikkelaar over a. plankosten 

(onderzoekskosten, kosten gemeentelijk apparaat, e.d.) en 

over b. kosten voor voorzieningen op de gronden die niet in 

eigendom zijn bij ontwikkelaar (wegen, e.d.)

nr. vraag pagina 

begroting
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3 5 Aanbiedingsbrief Klepper: Er zal ook budget nodig zijn voor het accommodatiebeleid. 

Voor bestuurlijke besluiten in de toekomst moeten nu reeds 

reserveringen worden gedaan. Waar kunnen we reserveringen voor 

het accommodatiebeleid vinden

Ypma In de begroting 2018 is ervoor gekozen geen extra middelen op te 

nemen omdat nog niet voldoende duidelijk is wat zal gaan 

gebeuren en welke middelen daarvoor nodig zijn.

4 3 Aanbiedingsbrief

Gaan de extra BOA-uren nu vooral overdag of ’s nachts ingezet 

worden? 

Verhoeve De extra uren worden vooral ingezet gedurende de dag en avond.

Nachtdiensten komen ter sprake wanneer dit wegens

evenementen noodzakelijk is.

Vervolgvragen n.a.v. begrotingsmarkt 23 oktober 2017

Naar aanleiding van beantwoording Onafhankelijken



27 62 Deel D: bijlagen Kan er een overzicht komen met gerealiseerde 

appartementen/woningen in het centrum waarvoor donaties zijn 

gedaan aan het Parkeerfonds? Wanneer is voor de laatste keer 

geld gestort in het Parkeerfonds?

Duindam
Op 6 juni 2015 is er voor de laatste keer een bedrag van € 20.000,-

in de reserve parkeren gestort door Groen Holding bv. De

ontwikkelaars van de appartement die sindsdien zijn ontwikkeld

zullen nog storten. Het college neemt zich voor de procedures

rond de stortingen in de reserve parkeren aan te scherpen.

29 Specifiekere prognose WMO en Jeugd voor 2017 Duindam/Ypma Het college is doende de prognoses op te stellen. Wij zullen u

hierover zo spoedig mogelijk informeren maar een overschrijding

lijkt waarschijnlijk. Deze overschrijding wordt momenteel in beeld

gebracht.

VVD/D66
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8 45
Wanneer verdere navraag naar het al dan niet bestaan van een 

bom in de Hollandsche IJssel leidt tot nieuwe inzichten, dan wordt 

dit gedeeld met de gemeenteraad, zo wordt toegezegd.

Duindam Op het moment dat er nadere ontwikkelingen zijn t.a.v. de

Westerwal en dat dit een onderzoek vergt naar niet ontplofte

explosieven uit WO2, zal dit vanzelfsprekend informerend met de

raad worden gedeeld.

CDA
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8 45

Hoe zit het met de gereserveerde gelden voor onderwijshuisvesting 

(pagina 20)? Ligt het in de lijn der verwachtingen dat het gehele 

bedrag van bijna 400.000 euro gebruikt dient te worden? Deze 

vraag wordt nader uitgewerkt.

Duindam Het ligt in de lijn der verwachting dat de gereserveerde gelden

voor onderwijshuisvesting binnen afzienbare tijd moeten worden

aangesproken. Het gaat om (een bijdrage) in de kosten voor: de

aanpak en/of vervanging van de ventilatie-installatie en het dak

van het scholencomplex aan De Cope, herstel van het schoolplein

van het Cultuurhuis en maatregelen om de leegstand van de

basisscholen aan te pakken. De gesprekken hierover zij nog niet

afgerond.


